
protokół zebrania

protokół zebrania właścicieli lokali nieruchomości

prry ul. I(onsĘtucji 3-go Maja 23 w Sierpcu

z dnia 14 września 2017r

W dniu l4 września2017 roku w sali konferencyjnej restar-rracji Sonataw Studzieńcu o godzinie 18 00

odbyło się zebrarrie właścicieli lolcali nieruclionrości przy rrl. KonstytLlcji 3-go Maja23.

Właściciele lokali otrzylnali do podpisarria listę obecrlości z podaną wielkością udziałów. Na
pierwszynr spotkaniu, l6 sierpnia 20l7 rokLr, wszyscy rnieszkalicy WspólnoĘ Mieszkaniowej zostali
poinformorvanioutworzeniustronyinterrletowejwlu@,naktórejZoStaną
ulllieszczone infornracje o nieruclromości oraz projekfy uchwał, ktore bęclą analizowane na zebraniu

]4 wześriia 20l7 roku.

Zebranie otworzyła Pani Balbina Pomianowska reprezentująca dotyclrczasowego zarządcę pod firmą
Przedsiębiorstwo Usługowo-Prodr,rkcyjne,,Budexpol" Spółka z o.o, w Sierpcu, któremu czynności
administrorł,ania zostały powierzone na podstawie un]owy z dnia l7 lipca 2017 roku przez właściciela
nieruchomości JWF Developmellt Spółka z o.o.) ul. Piastowska 7 , 09-200 Sierpc, Pani Joanna

Filipkowska.

Pair Balbirra Pomianowska stwierdziła,żewszyscy właściciele lokali rnieszkalnych już od 16 sierpnia

20l7 roku wiedzielio zwołaniu zebrania, al1,23 Ustawy o własności lokalizostał spełniony (lista w

załączeniu),

Na podstawie Iisty obecrrości Lrstalot,lo. ze \Ąi zebraniu uczestniczy 29 osob. Zebrani reprezentują

63,539ó udziałów. a więc ponad 50% ogołu udziałow i mogą podejnrowac uchwały (lista obecrrości w

załączeniu).

Pan Balbina Pomianowska przedstawiła proponowany porządek obrad:

l. Otwarcie zebrania.

2. Wybor przewodniczącego, sel<retarza i l<ornisji skrutacyjnej.

3. Odczytanie porządkr-l obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przedstawienie projel<tLr i podjęcie Llchwa§, w sprawie sposobu zarządzania nieruchonrością
wspolną, (uclru,ała nr ll20l7)

6. Przedstawienie projektLl ipodjęcie uchwały w sprawie regulamirru porządkr"r domowego
nrieszkaliców. (uclrrvała nr 2l20l7 )

7. Przedstawienie projektu i pocljęcie uchwĄ w sprawie wyboru sposobu prowadzenia ewidencji
księgowe|. (rrchwała rr 312017)



8, Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wysokości rniesięczrrej zaliczki na pokrycie
kosńów zarządtt nieruclrotnością wspólną i. utrzymania lokali oraz roaznego planu gospodarczego na
20l8r. (uchwała nr 412017)

9. Przedstawienie projektu i podjęcie uclrwaĘ w sprawie dokonania czynności przekraczającej zakres
zwykłego Zaruądu. (uchwała nr 5l20l7)

l0. Wybór Zarządul Wspólnoty na rok 2011l20lY.

l I. Sprawy rozne-dyskLrsja.

12. Zakoiczenie obrad.

osoba otwierająca zebranie ogłosiła wybór przewodnicząeego zebrania. po krótkiej dyskusji
zgronradzeni poprosili aby to ona poprowadz|ła spotltarrie. Pani Balbirra Pomiarrowska propozycję
Prryięła i w głosowaniu wyboru przewodniczącego l właściciel= I głos uzyskała 29 głosów,

Przewodniczący zebrarria postanowił, że nie będzie przeprowadzał wyboru komisji skrutacyjnej

Porriewaz głosy będą oddawane na kartacli do głosowarria i zostaną policzorre przez przewodniczącego
i sekretarza, który będzie się wywodził spośród Członków Zarządu.

Pani Balbina Pomianowska ponownie odczytała porządek zebrarria. Zebrani stwierdzili, ze nie wnoszą
ztrriatl w porządkLl zebrania ijednogłośnie go poparli.

Porządek zebrania:

l. Otwarcie zebrania,

2. Wybór przewodniczącego.

3. Odczytanie porządkLr obrad.

4. Przyjęcie porządkLr obrad.

5. Przedstawienie projektLl i podjęcie uchwĄ w sprawie statutu WspólnoĘ Mieszkaniowej.
(uchwała nr I12017)

6. Przedstawienie projektu i podjęcie uclrwały w sprawie regulaminu porządku domowego
mieszkariców. (uchwała nr 212017)

7. Przedstawierlie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru sposŃLl prowadzenia ewidencji
księgowej. (Lrclrwała nr 3l20l7)

8. Przedstawieriie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wysokości miesięcznej zaliczki na pokrycie
kosźów zarządu nieruc|romością wspólną i utrzymania lokali(uchwŃanr 412017)

9. Przedstawienie projektLl i podjęcie uchwĄ w sprawie dokonywania czyrności plrze&aczającej
zalffes zwykłego Zarządu. (uchwała nr 512017)

l0, Wybór Zarządu WspólnoĘ na rok Z0l7Da18.

l l . Sprawy rózne-dyskr"rsja.

12. Zakończenie obrad.



Przewodniczący zebrania przystąpiła do analizy treści projektu irchwały nr 1. Uczestnicy zebrania
stwierdzili, że Organami Wspólnofy Mieszkarriowej będą Zebranie Właścicieli oraz Zarząd.
Postanowiono, ze Komisja Rewizyjna nie będzie powoływana. Zgodnie z sugestią jednego z
mieszkańców zrnielriono §l2 pkt l-,,Do zarządzania trieruclromością Zebranie Właścicieli wybiera
Zarząd WspólnoĘ Mieszkaniowej w liczbie cżelech osób, po dwie osoby z l<ażde1 klatki
sclrodowej.",w §l9pktl,zdaniedrr"rgie,,ProtokółwinienpodpisaćPrzewodniczącyZebraniaiosoba
protokołująca wybrana spośród Zarządu, w §22 pkt 4, zdanie 2 ,,Jeżeli Właściciel lokalu jest

nieobecny albo odmawia udostęprrierlia lokalu, przedstawiciel Zarządu WspólrroĘ lub administrator

rlra prawo wejśó do lokalrr w obecności Strazy Pozanrej, filnkcjonariLrsza Policji lub Strazy Miejskiej."

Po naniesieniu ztrriaIr jeszcze raz przeallalizorvano projekt Ltchwa-ly nr l .

Następnie przewodrriczący zebrania przystąpiła do analizy treści projektLr ucliwały rlr 2, Zebrani
stwierdzili, że zapoznali się z projekteni LlclrwaĘ nr 2 i rrie \Ą/lloszą do rriej zadnyclr ztnialr.

Kolejno Pani Balbina Pomianowska przystąpiła do analizy treści projektu ucliwĄ nr 3, zgromadzeni

nie wnieśli zllrian.

Potenr przewodniczący przystąpiła do odczytania projektu uclrwały nr 4. W trakcie czfiania
zgronradzeni postarlowili w § 3 skreślic zdanie,,Ustala się plan gospodarczy kosztu zarządu

nieruchomościąwspolrląrra20lBr.-załącznik"iwprowadzićzapisw§3,zeustalasię koszĘ
utrzymania części wspólnych i obsłLlgi nieruchomościw wysokości 0,50 złlmZpow.ttżryt.,wpłaĘ na

fundusz renontowy w wysokości 0,20ńlmZpow.uĄrt. Po naniesieniu zmiarry odczytano ponownie

projekt uclrwaĘ rrr 4.

Przewodniczący zebrania przystąpiłdo odczytania projektLl Lrchwały rrr 5. Zebranido projektu
postanowiIi llie wnosic zadrlych zlrriarr.

Kolejno Pani Balbina Ponrianowska zap[opol-Iowała wybór Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowejprzy
r-rl. Konstytucji 3-go Mala23 w Sierpcul zgodnie z porządkiem dziennym pkt. 10, Na Członka Zarządu

Wspólnoty Mieszkarriowej nieruclrolności przy Lrl. KorlsĘtLrcji 3-go Maja23 zgłosił się Pan Tomasz
Masztakowski, później zgromadzeni zaproponowali Pana Macieja Janiszewskiego, Katarzynę Korwel
oraz Dorotę Mazurowską, Wymienieni wyrazili zgodę rla kandydowanie i przewodniczący ogłosił
głosowanie, za wyborenr głosowało 6353% udziałów.

Następrlie zgronadzeni otrzymali kamy do głosowania. Osoba prowadząca zebranie po krotce

przyponrniała treśc poszczególnych uchwał,

Przewodniczący ogłosił głosowanie za uclrwałą nr 1- Uclrwała w sprawie statutu Wspólnoty
Mieszl<aniowej przry ul. I(onsfytucji 3-go Mala23 w Sierpcu,

Uchwała została przyjęta, głosowało za nią 6|.02% udziałow (l<arty głosowania w załączeniu).

Przewodniczący ogłosił głosowanie za uchwałą nr 2- Ucliwała w sprawie regulaminu porządku

donrowego mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. KonstytLlcji 3-go Maja23 rv Sierpcu.

Uchwała została przylęta, głosowało za nią 63,530ń udziałolv (l<ańy głosowania w załączeniu).



Przewodniczący ogłosił głosowanie za uchwałą rrr 3- Uclrwała w sprawie wyboru sposobu
prowadzenia ewidericji księgowej Wspólnoty Mieszkaniowej przy irl. Korrs§łutcji 3-go Maja23
S ierpcLt

Uclrwała została pr4tjęta, głosowało za nią 63,53Yo udziałow (kaĘ głosowania w załączeniu).

Pzewodrriczący ogłosił głosowanie za uchwałą nr 4- Uclrwała w sprawie wysokości miesięczrrej
zaliczki na pokrycie kosztów zarządu nieruclromością wspólną i utrzyrnania lokali WspólrioĘ
Mieszkaniowei przy Lrl. Konstytucji 3-go MajaZ3 w Sierpcu

Uclrwała została prryjęta, głosowało za nią 63,53%o udziałów (kaĄ głosowania w załączeniu).

Przewodniczący ogłosił głosowanie za uchwałą nr 5- Ucllwała w sprawie dokonywarria czynności
przekraczającej zakres zwykłego Zarządu Wspólrroty Mieszkaniowei przł ul. KonsĄĄucji 3-go Maja
23 w Sierpcu

Uclrwała została przyjęta, głosowało za nią 63,530ń udziałow (kaĘ głosowania w załączeniu).

Po przeprowadzonyclr głosorvaniacli zgromadzerri poprosili o podjęcie jeszcze jedrrej uclrwĄ.
Uclrwała nr 6 w sprawie sposobu rozliczania miesięczrrych kosztów obsłLlgi dwóch dźwigów
osobowyclr. Ponownie rozdano karty do głosownia.

Uchwała została przyjęta, głosowało za nią 52,860ń udziŃów, przeciw 10,6'7Yo udziałów (karry
głosowan ia w załączeniu).

W sprawach róznych porLlszollo mozliwość zabudowaniaprzez właścicieli rniejsc postojowych,
przestrzeni między ścianą a tlriejscenr postojowym, ogrodzenie azurowe, nie zastawiaj ąc urządzeń

werrtylacyjnyclr. Zgromadzeni jednogłośrrie v,ryrazlli zgodę z zastrzeżeniem, ze wszystkie będą miały
identyczny wygląd.

Po krótkiej dysl<Llsji wobec wyczerpania porządku dziennego przewodniczący zakońcąlł zebranie.
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